
 

 

 

Aanwezig: 
Namens het Provinciaal Bestuur Drenthe: Yvonne Sloots (voorzitter),  
Hilda Koops (penningmeester), Ceciel Mentink (vice-voorzitter), Jannie 
Warringa, Karin Albring, Janny de Jonge. 
Namens het Landelijk Bestuur: Erica van Engel (directeur), Jose Vroonland. 
94 leden van 51 afdelingen. 
8 leden van de commissies en afgevaardigden van andere provincies. 
Totaal aantal aanwezigen: 155. 
 
Afwezig:  
Jose Houben (secretaris), Ineke Westerveen, Martha Hartlief. 
9 Afdelingen. 
 
01.Opening 
        Yvonne heet ons welkom, met name Erica en Jose van het Landelijk en  de  
        P.B. van Groningen en Friesland. 
        Ze geeft aan dat ze heel blij is met de grote opkomst, maar dat het wel fijn  
        is als we dat ook van te voren weten. Graag aanmelden dus. 
        Hierna leest ze een gedicht voor van Ad Heijmans: 
 
                               Hoe meer we elkaar helpen 
                               Hoe meer we er voor elkaar zijn 
                               Hoe meer dat we om elkaar  geven 
                               Hoe meer dat we met elkaar delen 
                               Hoe meer dat de zon schijnt in elkaars leven 
 
          Dit is heel toepasselijk voor onze vereniging. 
 
02. Notulen 10-05-2022 
         Deze worden goedgekeurd. 
 
03. Notulen  28-10-2022 
        Deze worden goedgekeurd. 
 
04. Mededelingen  
        Afgevaardigde voor de  ledenraad: Ceciel en als reserve Yvonne. 
        Iedereen is voor. 
 
 



 

 

        Ingekomen stukken: Brief van de afdeling Gieten, deze wordt door Yvonne 
        voorgelezen. 
        Mail van de afdeling Roswinkel met dezelfde strekking. 
        De brief krijgt Erica mee naar het Landelijk. 
 
05. Financieel verslag 2022 
         Hilda geeft aanvulling  hierop. 
         Ze vertelt dat de  RABO-bank is de enige bank die verenigingen 
aanneemt. 
 
06. Verslag kascommissie  
        Er wordt opgemerkt dat bij een goede kascontrole alle boeken ingezien 
        kunnen worden en niet alleen die van de Handwerkcommissie. 
        Gea Hazenberg merkt op dat dat nooit  hoefde omdat de boeken ook 
        door een accountant gecontroleerd worden. 
        Ida de Groot en Janny Hoiting geven verslag en verlenen geen decharge. 
        Komen binnenkort bij Hilda thuis voor nog een keer controleren. 
 
07. Aftreden kascommissie lid en benoeming nieuw kascommissie lid 
        Aftredend kascommissie lid Ida de Groot  wordt bedankt voor haar inzet. 
        Nieuw kascommissie lid is Janny Kiers. 
 
08. Stand van zaken, Toekomst Vrouwen van Nu. 
        Renata Dekker van de afdeling Roswinkel zet haar vraagtekens bij wat er 
        wordt bezuinigd. 
 
        Jose geeft de stand van zaken weer. Ze woont zelf in Friesland en heeft 
een 
        aantal provincies onder haar hoede. Ze leest een brief voor van Reineke 
        van Wouwe (voorzitter Landelijk Bestuur) over schoonmaken.  
        Ook wij als vereniging maken schoon en ruimen op.  
        We zijn nog steeds de grootste vrouwenvereniging van het land en we  
        vinden het nog steeds belangrijk om bij elkaar te komen. 
        We moeten zorgen dat we weer trots worden op onze vereniging.  
        Laten we nadenken hoe we onze vereniging zichtbaar kunnen maken in  
        ons dorp of onze plaats. 
 
        Erica vertelt over de krimp van onze vereniging, nu 25.000 leden. 
        We moeten anders gaan doen, een nieuw scenario. Ze hebben iemand 
van 



 

 

        het secretariaat laten gaan en ook Jessica is weg. Ze zitten dus krap in de 
        mensen. Ze zijn 12 april verhuisd naar een kleiner en dus goedkoper pand. 
        Ze hopen met anderhalve maand de financiën op orde te hebben. 
        De gemiddelde leeftijd van de leden is op dit moment 75.4 jaar. 
        De leefomgeving is heel belangrijk en ook de vrouwenemancipatie. 
 
        Het Scenario Vooruit wordt uitgesteld tot begin juni. 
        Er is dan een extra bijeenkomst. 
 
        Voorstel of elke afdeling een bedrag kan krijgen ter ondersteuning. 
        Yvonne geeft aan dat het P.B. hier mee bezig is. 
    
       De Ledenraad is het belangrijkste orgaan binnen onze vereniging. 
       Deze bepaald wat er gaat gebeuren en neemt besluiten. 
       Wij als P.B. proberen met de afdelingen te overleggen van hoe en wat. 
 
       Yvonne daagt ons uit: voor elk nieuw lid, vanaf vandaag,  krijgen we de  
       contributie terug voor de afdeling.  
 
09. Commissies  
        Er zijn geen wisselingen van commissieleden geweest. 
 
10. Daisy Stork prijs 
        We hebben nog afgevaardigden nodig die hierin plaatsnemen. 
        Yvonne zit er al in, maar er moet ook iemand van een afdeling en van een 
        commissie in.   
        De dag wordt verzet naar 1 september 2024. 
 
11. Bedankje 
         Gea Hazenberg wordt bedankt voor haar inzet en krijgt een bloemetje. 
 
12. Rondvraag 
        Vraag of er meegedacht kan worden met de kleine afdelingen. 
        Donderen-Bunne-Winde heeft geen voltallig bestuur. 
 
        Als de secretaris met vakantie is, hoe kunnen we dan bij de mail. 
 
13. Sluiting 
          Yvonne sluit de vergadering. 
 



 

 

Ze kondigt dhr. Koop Drost aan.   Deze bezorgt onze lachspieren overuren. 
 
Hierna bedankt Yvonne iedereen voor haar komst en wenst ons wel thuis. 
 
 
  
 
 
        
 
 
         
 
 
 
 
 
 


